
Vastaus valtuustoaloitteeseen ”Pohjois-Karjalan keskussairaalasta Suomen paras synnytyssairaala” 

 

Kiitämme Jasmin Pyöriäistä asian esille nostamisesta. Aloitteessa esitetään toiminnan kehittämistä 
keräämällä tietoa naistentautien- ja äitiyspoliklinikan toiminnasta aiempaa systemaattisemmin ja 
kattavammin. 

Olemme käsitelleet aloitetta naistentautien ylilääkäri Kaisu Haran. palvelujohtaja Jukka Heikkisen sekä 
osastonhoitaja Tiina Hartikaisen kanssa. 

 

Kokonaisuutena asiaa pidetään tärkeänä ja toteamme, että kaikki sairaalat yrittävät hoitaa synnytykset 
parhaalla mahdollisella tavalla vallitsevilla resursseillaan. Siun sote pyrkii myös keräämään 
asiakaspalautetta erilaisilla kanavilla aktiivisesti. 

Tällä hetkellä naistenkeskus kärsii lääkäri- ja hoitajapulasta. Positiivisena voimme todeta, että meillä vielä 
on järjestynyt synnytysvalmennus ja sairaalaan tutustuminen läsnä, kun se muualla Suomessa 
monesti on virtuaalista. 

 

Olemme luoneet juuri uuden palautekanavan kansalaisille. Seuraamme ensin sen myötä tulevaa 
palautetta ja harkitsemme aloitteen mukaista kohdennettua kyselyä synnyttäjille tämän toiminnan 
vakiinnuttua.   
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